

## **STM Lottery Shares Ramadhan Blessings with the Less Fortunate**

In commemoration of the Ramadan month of 2023, STM Lottery shared the festive cheer with 50 children from Pertubuhan Kebajikan Al-Firdausi and 50 B40 families in Puchong, Selangor.

The first event took place on 31 March 2023 when the company hosted a breaking-of-fast session with 50 children from Pertubuhan Kebajikan Al-Firdausi at Kelab Darul Ehsan (KDE). Besides the sumptuous food prepared by KDE chefs, the children were clearly excited when they were each handed a packet of “duit raya” and a mini hamper. The contribution was handed over by Mr. Giam Say Khoon, Deputy General Manager (Communications & Sustainability) of STM Lottery.

In his welcoming speech, Mr. Giam said as a corporate citizen that cares, STM Lottery would continue to contribute towards good causes and the breakfasting ceremony is in line with the company’s values of giving something back to the society.

Meanwhile, on Saturday, 8 April 2023, a Sports Toto CSR team led by Pn. Sherifah Hanom, Manager (C & S) distributed food baskets to 50 B40 families in Puchong, Selangor. The food baskets contained basic necessities such as rice, cooking oil, sugar, flour, milk, instant noodles and some canned food. The recipients of the aid expressed their delight in receiving the assistance and said the food basket had eased their burden and helped them managed their expenses for Ramadan.

All these years, STM Lottery has made it a point to bring cheer to the less fortunate during the festive occasions as the company believes that, everyone, regardless of social status or background, deserves a heartwarming moment during festivities.

## **多多博彩斋戒月施赠弱势群体**

在 2023 年的斋戒月期间，多多博彩分别与来自 Al-Firdausi 福利机构的 50 名孩童，以及雪兰莪州蒲种的 50 户 B40 家庭共享佳节欢乐。

多多博彩于 2023 年 3 月 31 日在 Darul Ehsan 俱乐部举行上述首场活动，即为来自 Al-Firdausi 福利机构的 50 位孩童献上 1 场开斋飨宴。除了享用由该俱乐部厨师准备的丰盛晚餐之外，孩童们也无比欢欣地从多多博彩公关与永续发展部副总经理严世坤先生手上，领取青包和礼包。

严先生在致欢迎词时表示，作为 1 个关爱弱势群体的企业，多多博彩将继续为公益事业做出贡献，而开斋飨宴的举办也符合该公司欲回馈社会的宗旨。

另一方面，在公关与永续发展部经理莎丽花女士的带领下，1 支由志愿员工组成的爱心团队在 2023 年 4 月 8 日（周六）前往雪州蒲种一带，并分发食物礼包给当地的 50 户 B40 家庭。这些食物礼包装有必需食品如白米、食用油、白糖、面粉、牛奶、即食面和罐头食品。受惠者们在收到这些食物礼包时皆深感欢欣，并表示该公司的善举有助减轻他们的经济负担，并帮助他们减低斋戒月的开支。

多年来，多多博彩一直致力于在佳节期间为弱势群体带来欢乐，因为该公司相信，无论社经地位，每个人都应当在节日期间享受温馨的时刻。